
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 26.2. 2024 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
doc. PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
 
Hosté: doc. Mgr. Richard Fajnor, Mgr. Jan Přibil, DiS., MgA. Daniela Peclová 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Informovala o podání návrhu HF do projektu CRP 2.0. (podklady byly zaslány): série kurzů 

a přednášek pro školitele kvalifikačních a disertačních prací, školení k využití AI a školení 
o integraci technologií do výuky, včetně jejich zapracování do sylabů). Lektoři mimo JAMU 
i z JAMU. 

- Předběžná zpráva o sběru vkladů do RUV – loňský rekord vkladů (593) prolomen (630). 
Vyšší počet návrhů na klasifikaci A a B (musí projít certifikací). Dobrá práce jak pedagogů, 
doktorandů, tak celé pracovní skupiny RUV ve složení doc. Tylšar (fakultní koordinátor), 
Mgr. Přibil, Ing. Kopecká, Ing. Himerová. 

- Green Deal – připomínky do středy 28. 2. 2024. 
- Setkání se zaměstnankyní Moravské Zemské Knihovny ohledně možnosti uložení našich 

publikací. Možnosti synergií s naší knihovnou v dlouhodobém horizontu by možná stály 
za úvahu. 

- KVALITA: výzva, jak pokračovat v tvorbě konkrétních kroků hodnocení kvality (dotazníkové 
šetření, hovory s jednotlivými skupiny dle SP – studenti, ale také pedagogové, garanti atd.). 
Skupina KVALITA by mohla zpracovat závěry dotazníkového šetření studentů, které by byly 
komunikovány zpět ke studentům – vedení fakulty připraví do příštího kolegia možnosti, jak 
konstruktivně reagovat a odpovídat na podněty. 
 

2. Informace doc. Goliášové: 
- Představila program přednášek pro U3V, v letním semestru přednáší pedagogové KKI, KJ 

a KHHV a doktorandi. 
- Hodnocení semestrálních zkoušek zatím odevzdali pouze vedoucí KKI, KDN, KVHI a KKMT 

(oba SP), prosím ostatní vedoucí kateder, aby urychleně dodali. 
 

3. Informace doc. Lyka: 
- Dne 26. 2. 2024 proběhlo zasedání komise pro projekty SVV (podrobněji viz samostatný 

zápis). 
- Rozeslána pozvánka na Mezinárodní doktorandskou konferenci HF JAMU, která proběhne 

dne 25. dubna 2024. Podrobnosti viz: https://hf.jamu.cz/tvurci-cinnosti/veda-a-
vyzkum/mezinarodni-doktorandska-konference/. 
 

4. Informace doc. Jurije Likina: 
- Výsledky výzkumu DZS. Odpovědi respondentů z řad zahraničních studentů JAMU 

odpovídají výsledkům celostátního výzkumu, nabízejí cenné postřehy o stavu podpory před 
příjezdem a během studia, jejích pohledy na kvalitu SP, na služby a životní podmínky. 

- Diskuse: zájem o studium, současný stav, trendy. Přítomnost zahr. studentů zvyšuje kvalitu 
vzdělání, přináší různorodost a kulturní obohacení, ekonomický, demografický efekt pro 
ČR, propagaci ČR a českého vysokého školství v zahraničí. 
 
 



 

 

 

5. Informace prof. MgA. Petráše: 
- 16. 3. – schůzka s panem ředitelem konzervatoře P. J. Vejvanovského v Kroměříži, 

Mgr. Václavem Křivánkem, ohledně podpisu memoranda o vzájemné spolupráci HF 
a konzervatoře P. J. Vejvanovského. Memorandum bude připraveno k podpisu do konce 
března. 

- Začaly orchestrální zkoušky jarní inscenace komorní opery (Vilém Blodek – V studni, Otmar 
Mácha – Polapená nevěra). Termíny představení – 16. března 1. premiéra, 17. března 
2. premiéra, 18. 19. 20. a 21. března – reprízy. 

- 21. 3. – schůzka se studentkou operní režie Eliškou Mervartovou – přípravy Matiné HF 
pro Festival Janáček Brno 2024, které se uskuteční na HF 9. listopadu 2024. 
 

6. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Návrh organizační struktury je připraven pro procesní zpracování, stejně jako aktualizovaný 

Provozní řád.  
- Bude svolána schůzka pracovní skupiny pro dislokace (paní děkanka, prof. Medek, 

Ing. Vondráčková, Ing. Tabas, a L. Ostrý). 
- Výroční zpráva o hospodaření – termín odevzdání podkladů 2. 4. 2024. 
- Proběhla pracovní schůzka ohledně personálního zabezpečení projektu Green Deal. 
- Personální změna na děkanátu – Mgr. Lejsková bude v květnu odcházet na MD, místo ní 

nastoupí na sekretariát kateder MgA. Bartoňová. 
- Návrh rozpočtu JAMU bude projednáván na KR 4. 3.  

 
7. Informace oddělení kvality: 

- Představení výsledků studentských/absolventských dotazníkových šetření (studentský 
dotazník zaměřený na problematiku zpětné vazby – vyžadovaný podklad od NAÚ; 
absolventský dotazník 2023).  

- Diskuse nad výsledky šetření. 
- Informace o proběhlém studentském hodnocení SP Kompozice (kulatý stůl se studenty). 
- Diskuse nad koncepcí vnitřních evaluací SP na HF. 
- Výsledky studentského dotazníku budou stručně představeny akademické obci. 

  
 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 25. 3. 2024 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


